



## Environmental Policy

### 环境政策

At C&K, we are very aware of the impact our activities may have on the environment and are dedicated to mitigating these effects whenever possible. Some of the potential ways we can affect the environment include:

在 C&K, 我们非常了解我们的活动对环境可能带来的影响, 并致力于减轻这些影响。那些可能影响环境的活动包括:

- Our usage of chemicals, metals and plastics
- The risk of pollution (air, water, soil) in case of an incident
- Our waste
- Our consumption of energy and water
- 化学品、金属和塑料的使用
- 事故发生时的污染 (空气、水、土壤) 风险
- 废物
- 能源和水的消耗

In the best interest of our employees, customers, communities and future generations, we have implemented a continuously improving Environmental Management System (EMS) which meets the requirements of the ISO14001 standard.

为了员工、客户、社区和后代的最大利益, 我们实施了不断改进的环境管理体系 (EMS), 该系统符合 ISO14001 标准。

In this context, C&K commits to:

在这方面, C&K 承诺:

- Respect local and international laws
- 尊重国家和国际法律
- Comply with the requirements of our stakeholders (Water Agency, local authorities, clients) 符合利益相关方的要求 (水务局、地方当局、客户)
- Search for ways to continuously improve our performance and reduce our environmental impact through an annual action plan. This plan includes pollution prevention (water, soil, air, noise) and the preservation of natural resources
- 通过年度行动计划寻找持续提高绩效和减少环境影响的方法。该计划包括污染防治 (水、土壤、空气、噪音) 和保护自然资源
- Perform systematic analysis of risks to the environment and its safety in the development of our new products and processes, to help decide on the most appropriate solutions
- 对开发新产品和流程的环境风险及其安全性进行系统分析, 以寻找最合适的解决方案
- Be aware of environmental protection, with involvement at all levels of our management team. We know that this is the key element for a properly functioning EMS
- 公司各个层面的管理团队对环保的了解及参与是 EMS 正常运作的关键要素

C&K's environmental policy is not limited to our production sites. We also endeavor to promote this policy to our partners, especially among our suppliers and service providers.

C&K 的环境政策不仅限于我们的生产基地。我们也积极向合作伙伴, 特别是供应商和服务提供商推广这一政策。

We strongly believe that this policy and our commitments regarding the environment will help C&K maintain a sustainable growth rate.

我们坚信, 此环境政策和我们对环境的承诺将有助 C&K 保持可持续增长。

Lars BRICKENKAMP

Chief Executive Officer C&K

Rev. February 2020

如中、英文两个版本有任何抵触或不相符之处, 应以英文版本为准。